
 

Jihočeská oblast 

ČESKÉ JEZDECKÉ FEDERACE 
 

 
Zápis z jednání jihočeského OV ČJF ze dne 26.10.2016 v Českých 

Budějovicích 

Přítomni: ing. Jiří Mayer, Luboš Kozák, ing. Zuzana Horká, mgr. Kateřina 

Hanušová a sekretář oblasti Antonín Husák, omluvena ing. Kreidlová 

 

 

 

 

1. Příprava mimořádné obl. konference. OV projednal program konference, hlasování 

o vložení představení systému JIS do programu, možné delegáty na celostátní 

konferenci, zprávy o hospodaření, činnosti a členstvu oblasti.  

2. Soustředění zima 2016/2017. Z centrály přislíben příspěvek na talentovanou mládež i 

na další soustředění pro starší jezdce. S trenérem Romanem Drahotou projednány 4 

termíny již zavedených soustředění talentované mládeže, které proběhnou v JK 

Tandem Dubenec. OV by rád uspořádal alespoň 2 soustředění drezury a také skoková 

soustředění pro ostatní jezdce. Nutnost dojednat kvalitní trenéry a termíny.  

3. ZZVJ Kadov. Dne 28.10. proběhne ZZVJ v Kadově u Blatné, zatím 18 přihlášených, 

komisaři: A. Husák, L.Kozák, ing. V. Stejskalová.  

4. Příspěvek na pořádání závodů 2017. Vzhledem k malému počtu oficiálních závodů 

v oblasti plánuje OV pro příští rok přispět pořadatelům na uspořádání jednoho 

závodního dne 3000,- Kč. Podmínkou bude včasné nahlášení termínu závodů, správné 

zaslání rozpisu ke schválení, uspořádání alespoň 3 soutěží a bezproblémový průběh 

závodů. Každý příspěvek bude po skončení závodů projednán OV a v případě splnění 

podmínek schválen a vyplacen.  

5. Přijetí subjektu ze SČ oblasti. Subjekt JS Bělčice, MB077, zastoupený Z. Novotným, 

zažádal o přestup do Jihočeské oblasti ČJF s odůvodněním, že aktivně působí na území 

Jihočeského kraje. OV tento přestup schvaluje a subjekt JS přijímá.  

6. Vyřazení DKP. OV schválil vyřazení nefunkční tiskárny XEROX z majetku. 

7. Odměna sekretáři. OV schválil odměny sekretáři pro příští rok ve stejné výši jako 

v roce 2016. 

 

Zapsala mgr. Kateřina Hanušová 

dne 27.10.2016 


